



BAHRAIN
MIDDLE EAST
BANK
بنك البحرين والشرق الأوسط

ANNOUNCEMENT – 2nd ADJOURNMENT OF OGM DUE TO ABSENCE OF QUORUM

اعلان بشأن تأجيل الثاني لاجتماع الجمعية العامة العادية لعدم توافر النصاب القانوني

Result of 2nd meeting of the adjourned OGM

We would like to announce that the adjourned Ordinary General Meeting (“OGM”) of Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the “Bank” or “BMB”) that was scheduled for 4th October 2022 did not meet the required legal quorum, therefore the OGM has been adjourned to the 3rd meeting scheduled on Tuesday, 11th October 2022 at the same venue and time that was initially specified in the Shareholders’ invitation that was issued by the Kingdom of Bahrain’s Ministry of Industry and Commerce (“MOIC”) in accordance with Article (198) of the Commercial Companies Law.

نتيجة الجلسة الثانية لاجتماع الجمعية العامة العادية المؤجلة

نود أن نعلن أن الاجتماع المؤجل للجمعية العامة العادية (“OGM”) لبنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. (“البنك” أو “BMB”) الذي كان من المقرر عقده في 04 أكتوبر 2022 لم يستوف النصاب القانوني المطلوب، لذا تم تأجيل اجتماع الجمعية العامة العادية إلى الاجتماع الثالث المقرر يوم الثلاثاء 11 أكتوبر 2022 في نفس المكان والوقت الذي تم تحديده في دعوة المساهمين الموجهة من وزارة الصناعة والتجارة بمملكة البحرين (“MOIC”) الصادرة وفقاً للمادة رقم (198) من قانون الشركات التجارية.

Name	Hamad Ali AlHiddi حمد علي الحدي	الاسم
Title	Head of Risk Management, Compliance and MLRO رئيس إدارة المخاطر والامتثال والإبلاغ عن غسل الأموال	المسمى الوظيفي
Date	04 October 2022	تاريخ
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع

Bahrain Middle East Bank B.S.C.

P.O. BOX 797, MANAMA, KINGDOM OF BAHRAIN | Tel +973 17 532345 | Fax +973 17 530526 | www.bmb.com.bh
CR No. 12266 (Licensed as a Conventional Wholesale bank by Central Bank of Bahrain)